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Proč myslíte, že hackeři zaútočili (nejen) na české zpravodajské servery?

  

Asi je to baví a berou útoky na weby, které všichni znají a denně používají, jako výzvu. Asi
chtějí mít pocit, že umí zakročit do života masy lidí. I tyto hackerské útoky ukazují, že bychom
se měli věnovat kybernetické bezpečnosti. U nás v LIDEM na těchto otázkách pracuje můj
kolega Viktor Paggio.

      

Co očekáváte od nového prezidenta Miloše Zemana?

  

Očekávám od něho například to, že bude jezdit méně do zahraničí, více do krajů. Očekávám od
něho i větší chuť kritizovat vládu a pomáhat své straně SPOZ. Očekávám od něho bohužel i
více ataků na naši politickou stranu. V tomto ohledu s panem prezidentem výrazně
nesouhlasím. Kritizuje nás za to, že jsme během našeho mandátu vystoupili z VV a teď se
organizujeme ve straně LIDEM. Změnu strany během mandátu paradoxně mimochodem u
svých straníků, například senátora Drymla, nebo senátora Palase, respektuje. Přesto zůstávám
pozitivní. Uvidíme, co dalších pět let přinese. Doufám, že ke své funkci bude přistupovat
zodpovědně a s úctou.

  

Podle Linky bezpečí se zvýšil počet dětí uvažujících o sebevraždě. Co je k
tomu podle Vás vede?

  

O tom jsem opravdu nevěděla. Myslím, že život a přemýšlení dětí hodně formují rodiče. Pokud
mají problém rodiče, přenáší to i na své děti. Mohou taky na děti mít přehnané nároky. Těžko
říct. S žádným takovým případem
jsem se ve svém okolí nesetkala.

  

Iniciativa Zrušme zákon vybrala nejvíce nesmyslný zákon, kterým je
povinnost, aby byly budovy označené energetickým štítkem. Toto označení
však zavedla Evropská unie. Dá se proti tomu vůbec něco dělat?
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Musíme si zvyknout na to, že velká část legislativy se tvoří v EU. Musíme ji pečlivě studovat a
nezapomínat na naše evropské poslance. Právě oni hlasují nejen o směrnicích, ale i nařízeních,
které jsou platné bez souhlasu českého parlamentu.

  

Navštívila jste festival Jeden svět? Který film byste čtenárům doporučila?
Bohužel jsem to zatím nestihla. Za to jsem ale byla na setkání s německými poslanci,
kolumbijskou náměstkyní ministra zahraničních věcí, nebo na recepci organizované
velvyslanectvím Maroka. Uvidíme, jestli Jeden svět ještě do 13. března stihnu.
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